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Hierbij ontvangt u de derde nieuwsbrief van 

2020 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  

Veel leesplezier gewenst. 

 

  Fractie en Bestuur CDA Etten-Leur 

  

Actueel Bestuur 

 

   

 

 

     

         

 
Beste CDA leden, 
 
Met deze nieuwsbrief wil ik u op de hoogte stellen van wat er afgelopen 2 
maanden gebeurd is binnen onze afdeling.  
 
Normaal gesproken zouden we dit bijvoorbeeld via een ALV kunnen doen maar 
door alle corona perikelen zien we ons genoodzaakt dit jaar een digitale ALV te 
organiseren. Daarover later meer. 
 
In de laatste nieuwsbrief van eind augustus heb ik u op de hoogte gebracht 
van het vertrek van Richard Weijers als fractielid. Richard stopt per 9 
november. Ik wil Richard nogmaals bedanken voor zijn inzet bij onze afdeling 
afgelopen 14 jaar. Hij zal opgevolgd worden door Janneau Meijer. Janneau is 
in de vorige periode reeds burgerraadslid geweest en was in deze periode ook. 
Hij neemt 9 november het stokje over en het bestuur wenst hem veel succes 
de komende periode. 
 
Het bestuur neemt afscheid van Caroline de Wit. Caroline verhuist per eind 
december naar Breda. We willen Caroline van harte bedanken voor haar inzet 
afgelopen jaren. 
 
Dit betekent dat we behoefte hadden aan nieuwe mensen. Ik zeg bewust 
hadden want afgelopen 3 maanden zijn wethouder Ger de Weert, 
fractievoorzitter Ronnie Buiks en ik intensief bezig geweest met vernieuwingen 
voor onze afdeling. We hebben gesprekken gevoerd met meer dan 10 
personen. Deze gesprekken zijn goed verlopen, want we kunnen met trots 
aankondigen dat we 4 nieuwe bestuursleden hebben. Dat zijn Gilbert Sweep, 
Freddy van Peer, Peter Moerkens en Kees Konings. Deze mensen worden als 
bestuurslid voorgedragen aan de ALV en stappen voor het eind van dit jaar in. 
We zijn heel blij dat we in deze tijd deze vrijwilligers mogen verwelkomen. 
Maar daar is het niet bij gebleven. Ook voor de fractie hebben we nieuwe 
mensen gevonden. Naar aanleiding van onze gesprekken hebben we de 
kandidaten uitgenodigd om met onze fractie rond tafel te gaan zitten. Na dit 
gesprek waren Jacqueline Klaassen, Clarissa Rutten, Myrthe Megens en 
Claartje Bierkens zo enthousiast dat ze de komende maanden aan gaan sluiten 
bij onze fractie. Ik heb er het grootste vertrouwen in we een aantal nieuwe 
burgerraadsleden mogen begroeten. 
 
Ook hebben we afgelopen maanden een aantal nieuwe leden mogen 
verwelkomen, iets wat in deze tijd weinig afdelingen kunnen vermelden. 
Blijkbaar zijn deze positieve geluiden in onze omgeving bekend geworden want 
afgelopen maand heb ik het verzoek gekregen van zowel Halderberge als 
Moerdijk om te kijken of ze samen kunnen werken. De eerste gesprekken heb 
ik reeds gevoerd waarbij ik wil meedelen dat wij als bestuur aan de ene kant 

graag willen meedenken maar dat we andere kant ook een bepaalde 
terughoudendheid hebben om te voorkomen dat ons bestuur te zwaar belast 
zou kunnen worden. Wordt vervolgd. 
 
Ik wens iedere lid voor de komende tijd een goede gezondheid en pas goed op 
elkaar. 
 
Peter Ploegaert (email: peter@epploegaert.nl ) 
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Kennismaking met 
Janneau Meijer  
 
 

     
        
 
 

 
Janneau Meijer stelt zich voor  
 
 

Beste CDA leden 
 
Graag stel ik me aan u voor.  
Ik ben Janneau Meijer, 32 jaar oud en samenwonend met Christy Koremans in 
Etten Leur. Van beroep ben ik elektricien en ik werk bij Barth 
Installatietechniek. Van huis uit ben ik altijd fanatiek bezig geweest met 
politiek. De eerste jaren voor het CDA in Rotterdam en later na mijn verhuizing 
ben ik ook actief geworden in Etten-Leur. Bij de gemeenteraadsverkiezingen in 
2018 stond ik op de achtste plaats op de kieslijst. Aansluitend ben ik actief 
geworden als burgerraadslid. Ook heb ik in 2019 op de kieslijst gestaan voor 
het Waterschap Brabantse Delta. Afgelopen jaar had ik besloten minder actief 
te zijn. Maar toen Richard Weijers besloot om te stoppen heb ik nooit 
getwijfeld om de mooie functie van gemeenteraadslid in te vullen. Het is 
uitdaging om Richard te vervangen. Maar ik heb veel zin in deze uitdaging.  

 
Janneau Meijer (email: janneau_meijer@outlook.com ) 

Actueel uit de Raad 
 
 

 
 

 

 
 
 
Vragen aan de fractie ? 
Heb je vragen aan de fractie of wil je 
een probleem bespreken met de fractie, 
dan kun je contact opnemen met onze 
fractie secretaris Kitty Hoevenberg. 
 
Email: kitty.hoevenberg@gmail.com 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Begroting 2021  
Kennismaking nieuwe leden ondersteuning fractie 
Aankondiging acties door fractie-leden nav interne evaluatie (bellen 
leden, bezoeken verenigingen 2021)  
  
Op dit moment zijn wij met een aantal onderwerpen bezig in de fractie, 
hiervan brengen wij jullie graag op de hoogte. 
 
1 De begroting 2021. 
De komende weken staan in het kader van de begrotingsbehandeling. Er 
moeten keuzes gemaakt worden welke merkbaar zullen zijn voor alle 
inwoners. Als fractie hebben wij hierbij de volgende insteek gekozen tijdens de 
behandeling van de kadernota: 

- Een sluitende meerjaren begroting. 

- Stijgende reserves. 

- Zorg voor de mensen die onze steun extra nodig hebben. 

- Stimuleren van zelfredzaamheid. 

- Denken in creatieve, innovatieve oplossingen. 

- Pak de kansen, die zijn er. 

- Geen lastenverzwaring voor de inwoners! 

Wij toetsen de voorgelegde begroting aan deze criteria en geven jullie een 

terugkoppeling waar wij dit terug vinden in de begroting en onze bijdrage 

tijdens de behandeling hiervan. 

2 kennismaking met nieuwe leden: 

Op 13 oktober hebben wij kennisgemaakt met twee dames en 1 heer die 

belangstelling hebben getoond om mee te gaan draaien binnen de fractie. Nog 

twee dames hebben aangegeven ook deze interesse te hebben. Wij hebben als 

fractie een interactieve avond gehouden met drie van hen en tijdens deze 

avond laten zien hoe wij als fractie werken. Wat komt er allemaal bij kijken als 

burgerlid of raadslid. Hoe komen wij tot onze inbreng in de gemeenteraad en 

hoe zorgen wij ervoor dat wij onze uitgangspunten om kunnen zetten naar 

concrete plannen. Komende weken zullen diverse mensen uit deze groep 

meelopen met onze fractie. 

3 Evaluatie fractie 

Begin oktober heeft de fractie haar eigen functioneren geëvalueerd. Daarbij is 

een aantal zaken aan de orde gekomen, die de fractie de komende tijd zal 

oppakken.  

Belronde: 

Door alle covid-19 maatregelen komen wij veel minder in gesprek met onze 

leden en mensen op straat. De komende weken gaan wij als fractie alle leden 

bellen. Dit omdat wij benieuwd zijn hoe het met iedereen gaat en om te horen 
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of mensen tegen zaken aanlopen waarbij wij wellicht kunnen helpen. 

Bezoeken van verenigingen: 

Als fractie proberen wij een goede band te onderhouden met alle verenigingen 

in Etten-Leur. Deze verenigingen zijn onderdeel van het sociale hart van Etten-

Leur. In het verenigingsleven komen vele inwoners uit Etten-Leur samen. Hier 

ontstaan vaak mooie ideeën en komen ook problemen in beeld. Hiervan zijn 

wij als fractie graag op de hoogte zodat we, daar waar mogelijk, ondersteuning 

kunnen bieden wanneer dat vanuit de politiek wenselijk is. We gaan in 2021 

actief in tweetallen alle verenigingen bezoeken of via andere kanalen 

benaderen.  

Ledenbetrokkenheid: 

Om de ledenbetrokkenheid te vergroten zullen we voortaan alle onderwerpen 

die in de vergadercyclus van de gemeenteraad aan bod komen, delen met de 

leden via de nieuwsbrief.  Hierbij geven we ook aan welk gemeenteraadslid of 

burgerlid dit onderwerp gaat behandelen (met de contactgegevens) zodat u 

gemakkelijk met de juiste contactpersoon in gesprek kunt komen. We dagen u 

dan ook uit hier actief mee aan de slag te gaan.  

Media: 

We gaan ook concrete afspraken maken met welke onderwerpen we op welk 

moment media  aandacht zoeken.  Dit doen we door dit ook wekelijks een vast 

onderdeel van de agenda te laten zijn.  

  
Vanuit de fractie geven wij in de komende nieuwsbrieven graag 

informatie over de stand van zaken van bovenstaande actiepunten. 

Heb je als lid zelf behoefte aan contact met de fractie, dan horen wij 

jou graag. Bel ons of stuur een mail (hoe meer hoe beter). 

 
Jurgen Van Hulst (email: jurgen.vanhulst@saint-gobain.com ) 
Mariette Nooijens (email: nooijens90@hotmail.com ) 
 
 

     

Aankondiging ALV 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
Aankondiging ALV CDA Etten-Leur op 11 november 2020 
 
Dit jaar is er in verband met Corona geen algemene ledenvergadering mogelijk 
waarbij we alle leden in één fysieke ruimte kunnen ontvangen. Het landelijk 
partijbestuur heeft geadviseerd de algemene ledenvergadering digitaal te 
houden. Bestuur CDA Etten-Leur heeft besloten deze bijeenkomst op 11 
november 2020 digitaal mogelijk te maken via een ZOOM vergadering. U moet 
zich vooraf aanmelden bij Maikel Frijters (maikelf@kpnmail.nl ). Via hem 
ontvangt u de link waarmee u aan de vergadering kunt deelnemen. De 
vergadering start om 19.30 uur.  
 
Voor deelname aan een ZOOM meeting heb je slechts een laptop, desktop PC 
of mobiele telefoon nodig met een internetverbinding, camera en microfoon. 
Heeft u nog niet eerder met ZOOM gewerkt. Bij deze nieuwsbrief zit een 
bijlage met een korte beschrijving. 
 
De agenda en stukken van de ALV ontvangen alle leden uiterlijk 3 november 
2020 op het bij het bestuur bekend e-mail adres.  
 
De voorlopige agenda is als volgt: 
 
1) Opening 
2) Mededelingen (aftreden raadslid Richard Weijers, nieuw raadslid Jeanneau 

Meijer) 
3) Verslag ALV CDA Etten-Leur d.d. 1 mei 2019  
4) Financieel jaarverslag penningmeester 2019 en begroting 2020  
5) Verslag kascontrolecommissie  
6) Samenstellen kascontrolecommissie 2021 
7) Afscheid bestuurslid (zie toelichting) 
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8) Herverkiezing bestuursleden Jan Engbers, Tijs van Dorst en Peter 
Ploegaert (zie toelichting) 

9) Voorstel benoeming nieuwe bestuursleden (zie toelichting) 
10) Concept verkiezingsprogramma CDA TK  2021 (zie toelichting) 

11) Vaststellen advies-kandidatenlijst CDA TK 2021 (zie toelichting) 
12) Rondvraag 
13) Sluiting 
 
Leden ontvangen uiterlijk 3 november naast de agenda ook het verslag van de 
ALV van 1 mei 2019, het financieel jaarverslag en de begroting 2020, het 
concept verkiezingsprogramma van het CDA voor de Tweede Kamer 
verkiezingen en de advies kandidatenlijst.   
 
Toelichting 
 
Agendapunt 7 
Caroline de Wit-Visée verhuist binnenkort naar Breda. Zij was actief voor CDA 
Etten-Leur in de gemeenteraad van 2002 tot 2006 en heeft daarna van 2006 
tot 2012 en van 2015 tot 2020 in het algemeen bestuur gezeten. 
 
Agendapunt 8 
Jan Engbers is aan het einde van zijn eerste periode als bestuurslid en heeft 
aangegeven graag verder te gaan voor een tweede termijn. Tijs van Dorst 
heeft er twee termijnen op zitten, maar heeft zich bereid verklaard tot 2022 
actief te blijven om het penningmeesterschap in goede orde te kunnen 
overdragen aan Jan Engbers. Peter Ploegaert is herverkiesbaar voor een 
tweede termijn als voorzitter van CDA Etten-Leur.  
 
Agendapunt 9 
Met het aftreden van Caroline de Wit en het aangekondigde vertrek van Tijs 
van Dorst bestaat het bestuur dan nog slechts uit vier personen (Peter 
Ploegaert, Ger de Weert, Jan Engbers, Maikel Frijters). Het voorstel is om 
vanavond vier nieuwe leden aan dit bestuur toe te voegen. Het gaat om twee 
leden die al langere tijd bij CDA Etten-Leur bekend zijn (Freddy van Peer, 
Gilbert Sweep) en twee nieuwe CDA-leden (Peter Moerkens, Kees Konings). 
 
Agendapunt 10 
Op het verkiezingscongres van 12 december 2020 wordt het 
verkiezingsprogramma voor de Tweede Kamerverkiezingen van 2021 
vastgesteld. Het is mogelijk om als afdeling amendementen voor te stellen 
voor dit programma. Mocht u een wijziging willen voorstellen en deze ter 
stemming willen brengen tijdens onze vergadering, dan kunt u dit aangeven 
t/m 8 november a.s. bij de voorzitter (peter@epploegaert.nl). 
 
Agendapunt 11 
Op het verkiezingscongres van 12 december 2020 wordt de kandidatenlijst 
voor de Tweede Kamerverkiezingen van 2021 vastgesteld. De afdeling kan 
besluiten om de volgorde van de lijst te volgen of om bepaalde personen hoger 
of lager te plaatsen. Hiervoor vraagt bestuur mandaat aan de leden. 

 
Mocht er bij een of meerder agendapunten gestemd moeten worden, dan 
kunnen alleen de leden meestemmen die langer dan 8 weken lid zijn van het 
CDA. Tevens dient ook de contributie betaald te zijn. 
 
Heeft u vragen over een van de agendapunten? Dan willen we u vragen om 
deze voor 8 november te sturen naar peter@epploegaert.nl zodat we u nog 
voor de vergadering een antwoord kunnen sturen. 

 
Maikel Frijters (email: maikelf@kpnmail.nl ) 
 

 

Landelijke 
verkiezingen 2021   
 
 
 

 

 
Kandidaten uit Brabant  
 
De afgelopen periode ben ik vanuit het bestuur van CDA Brabant actief 
betrokken geweest bij de totstandkoming van de kandidatenlijst voor de 
Tweede Kamerverkiezingen op 17 maart 2021. 
 
Net als in 2017 was de inzet van het Brabants bestuur om tenminste drie 
Brabantse CDA-ers in de top van de lijst te krijgen. En daarbij was de ambitie  
om te komen met nieuwe kandidaten, die een sterke binding hebben met de 
regio en een stevige politieke ervaring meebrengen.  
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Op maandag 26 oktober heeft de Verenigingsraad de kandidatenlijst die door 
het landelijk bestuur was samengesteld besproken en daarover geadviseerd. 
Voor Brabant betekent dit dat de volgende personen op de landelijke lijst zijn 
gekomen. Inge van Dijk, de huidige voorzitter van CDA Brabant en wethouder 

in de gemeente Gemert-Bakel is op de derde plaats gekomen op de 
kandidatenlijst. Het huidige kamerlid René Peters is voorgesteld voor de 13e 
plaats. Als derde kandidaat had ik graag een kandidaat uit West-Brabant in de 
top van de lijst gehad. Daar hadden we ook een goede kandidaat voor op het 
oog, maar helaas is deze kandidaat niet op een verkiesbare plaats gekomen. 
Dat vind ik persoonlijk teleurstellend, omdat ik weet hoe lastig we het als CDA 
in West-Brabant in de verkiezingen hebben ten opzichte van partijen zoals 
VVD, PVV en Forum. Een West-Brabantse kandidaat hoog op de lijst had het 
verschil kunnen maken. 
 
Naast de kandidaten op de landelijk lijst wordt er binnen Brabant voor de 
kieskringen Den Bosch en Tilburg een zogenaamde staartlijst toegevoegd. Op 
deze lijst vind je de namen terug van actieve CDA politici en bestuurders, die 
een herkenbaar profiel hebben in hun eigen gemeente. In totaal worden per 
kieskring maximaal 20 kandidaten toegevoegd. Op de staartlijst voor de 
Kieskring Tilburg staan politici en wethouders uit onze regio. 
 
Tijdens de ALV van CDA Brabant op zaterdag 14 november 2020 worden de 
kandidaten op de landelijke kieslijst en de kandidaten op de staartlijst aan de 
leden voorgehouden.  
 
Ger de Weert ( email: gdw.mail@xs4all.nl)  
 

Brabants bestuur 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

Actualiteiten uit Provinciale Staten  
 
Corona, het afscheid Wim van den Donk en installatie nieuwe Commissaris van 
de Koning Ina Adema om een paar actuele onderwerpen in PS te noemen. 
 
Het Coronavirus houdt ons allen in de greep. Even leek het weer wat beter te 
gaan en vonden de vergaderingen van Provinciale Staten weer fysiek plaats in 
de Provinciehuis, maar onlangs is besloten dat we er met zijn allen voor 
moeten zorgen dat het virus geen kans krijgt zich te verspreiden, en dus zijn 
we sinds 16 oktober wederom digitaal aan het vergaderen. Dit is nog een hele 
onderneming kan ik u vertellen. Digitaal vergaderen met 55 Statenleden, 7 
Gedeputeerden, een 11 koppig griffie team en tal van ambtelijke 
ondersteuning.  
 
Een compliment dus voor de kersverse geïnstalleerde Commissaris van de 
Koning Ina Adema, want dit was toch wel haar grote vuurdoop.  
Op 25 september hebben we afscheid genomen van Wim van de Donk. 11 jaar 
lang heeft hij onze provincie gediend als CdK, als boegbeeld, met veel oog 
voor de mensen. De CDA fractie bedankt hem voor de vele jaren van 
samenwerking. 
 

Zodra de mogelijkheid zich aandient zal de CDA fractie de Nieuw geïnstalleerde 
CdK kennis laten maken met alles wat Etten-Leur te bieden heeft, maar ook 
waar nog werk te doen is. Mocht u hier ideeën over hebben dan horen we dat 
graag. Als voormalig burgemeester van Lelystad heeft ze voornamelijk 
bruggen moeten slaan tussen overheid, ondernemers en vliegveld en 
ziekenhuis. Voor wat betreft Brabant hebben we specifiek haar aandacht 
gevraagd voor de verbinding tussen West Brabant en het Provinciebestuur. Het 
is nodig dat West Brabant meer gehoord wordt en zaken worden opgepakt. 
 
Stikstof, landbouw, natuur, gezondheid (Corona), economie en wonen zijn toch 
wel de onderwerpen die de afgelopen maanden aan de orde zijn geweest.  
 
Stikstof en landbouw: Tijdens de zomer heeft de IOV (Interim 
omgevingsverordening) ter inzage gelegen voor zienswijzen. Een 20 tal 
zienswijzen zijn ingediend en worden momenteel bekeken op haalbaarheid. 
Eind November wordt de IOV behandeld in de Provinciale Staten met als 
grootste wijzigingen: Het schrappen van de vergunnings indien datum van 1-
1-2021 en het verschuiven van de datum voor realisatie van de stallen naar 1-
1-2024, met de kanttekening dat dan meerdere systemen gecertificeerd en 
bewezen functioneel zijn. Dat noemen we Time to market. Hierna volgt een 
jaar van goed onderzoek doen naar de (on)mogelijkheden voordat de 
uiteindelijk Omgevingswet in werking zal treden. Voor het CDA is het helder 
dat we nog lang niet bij de oplossing van het stikstof probleem zijn. Vooral 
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leidend hoe we de komende jaren voortgaan zal de uitslag en formatie van de 
tweede kamer verkiezingen zijn. 
 
Gezondheid, economie en Corona: Wekelijks neemt het Provinciebestuur ons 

tijdens een “coronabijpraatuur” mee in de ontwikkelingen van het Corona 
virus. Als CDA zijn we vooral alert op de rol die wij kunnen pakken als 
Provincie, zoals het ondersteunen van ondernemers en gemeenten en de juiste 
informatie/onderzoeken uitzetten voor onze inwoners. De rol van de Provincie 
is faciliterend, het Rijk is leidend en daarmee vind regelmatig overleg plaats. 
 
Beste CDA Leden, In deze nieuwsbrief probeer ik u altijd zo beknopt mogelijk 
van zoveel mogelijk informatie te voorzien, maar er gebeurt natuurlijk heel 
veel in onze Provincie. De CDA fractie heeft medio oktober een mail naar u 
verzonden waarin u kunt aangeven over welke onderwerpen u een rustig en 
diepgaander met ons wil doorspreken. Dit doen we in digitale vorm, dus u 
hoeft er de deur niet voor uit. Ik zie u graag tijdens een of meerdere van deze 
sessies, daarnaast ben ik uiteraard ook bereikbaar via adhoon@psbrabant.nl  
 
Met hartelijke groet, 
Ankie de Hoon, Fractievoorzitter CDA Noord-Brabant 
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